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1. Opening door de voorzitter 

De heer Hoenderboom opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. Op de publieke tribune 
hebben de heer B. ten Dolle en mevrouw E. Voshart van de Ondernemingsraad van de Sociale Dienst 
zitting genomen. 
Aan het eind van de vergadering wordt een onderwerp besloten besproken. 
 

2. Ter vaststelling: Aandachtspunten accountant jaarrekeningcontrole 2019 
Bij de bespreking van dit punt is de heer R. Gosselink van accountantskantoor Stolwijk Kelderman 
aanwezig. 
De gemeente Winterswijk heeft het doel van het aanhouden en de hoogte van de reserve(s) als 
aandachtspunt meegegeven. Dit onderwerp is ook besproken in het kader van het risicomanagement 
van de Sociale Dienst. 
Het AB besluit de accountant als aandachtspunt ‘Het doel van het aanhouden en de hoogte van 
de reserve(s) mee te geven voor de jaarrekeningcontrole 2019. 
De heer Gosselink geeft aan dat hij dit advies zal meenemen. 

 
3. 1 verordening Sociaal Domein 

Henk van Deutekom, projectleider geeft uitvoering aan de collegebesluiten om te komen tot 1 
verordening voor het Sociaal Domein voor de gemeenten Berkelland, Oost Gelre en Winterswijk. In de 
verordening staat de inwoner centraal.  
De aftrap heeft plaatsgevonden tijdens een inspiratiebijeenkomst op 9 december. In januari worden er 
voor de raden van de gemeentes afzonderlijke themabijeenkomsten georganiseerd. Om praktische 
redenen is er niet voor gekozen om maatschappelijke organisaties een rol te geven.  
Als uitgangspunt worden de huidige verordeningen genomen, waar nodig zullen verbeteringen worden 
aangebracht. De verordening leidt niet tot meer kosten, de regeling moet ervoor zorgen dat het voor 
de inwoner gemakkelijker wordt. De focus ligt op eigen kracht en verantwoordelijkheid. Maatwerk zal 
niet altijd leiden tot toekenning van een aanvraag. 
In de verordening is ruimte voor lokale verschillen. Het is mogelijk dat de regeling in het begin leidt tot 
meerkosten, maar toekomstige kosten zullen worden verminderd. 
Gebruikers van de verordening in gemeenten die inmiddels zijn overgegaan tot 1 verordening zijn 
enthousiast. De verwachting is dat de juridische kwaliteit omhooggaat. Na 1½ jaar gebruik van de 
verordening zijn er nog geen zaken voor de rechter gebracht. 
Henk merkt op dat hij geen cijfers kan overleggen met betrekking tot klanttevredenheid. Hij vraagt in 
Kampen na of zij een klanttevredenheidsonderzoek hebben gehouden. 
Het AB vraagt de ontwikkelingen te monitoren, waarbij met name gelet moet worden op 
volumestijgingen. 
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De verordening zal voor de zomervakantie worden geagendeerd voor de raden. Uitstel van een 
raadsbesluit tot oktober is mogelijk. De beoogde ingangsdatum is 1 januari 2021. 

4. Ter vaststelling: Conceptverslag vergadering Algemeen Bestuur d.d. 16 oktober 
2019; 

Het verslag wordt vastgesteld. 
Ad.3: Op 18 december heeft Djopzz de handtekening gezet voor de uitvoering van het 
werkgeverschap Nieuw beschut tot 1 april 2020. De ABU-Cao wordt gehanteerd. Ook na 1 april wordt 
deze cao gehanteerd. 
Er zal een advies worden gevraagd met betrekking tot de conceptoprichtingsstatuten. De notaris heeft 
een aantal keuzes opgenomen, waarop een besluit moet worden genomen. Daarna zal het onderwerp 
Nieuw Beschut worden geagendeerd voor een AB-vergadering. 
Actiepuntenlijst: Er heeft afstemming plaatsgevonden met de Belastingdienst over de 
marktconformiteit gelieerde ondernemingen. Dit onderdeel is opgenomen in het advies met betrekking 
tot de vennootschapsbelasting. 

a. Ter kennisneming: Nota “Samen aan het stuur; één uitvoeringsorganisatie voor 
werk en inkomen in het Sociaal Domein. 

Naar aanleiding van het verzoek tot wijziging van het besluit in de vergadering van 16 oktober jl. stelt 
het AB het als volgt gewijzigde besluit vast: 
Het AB stemt in met model 2 uit het Radarrapport en met het collegevoorstel voor implementatie ‘Samen 
aan het stuur’, één uitvoeringsorganisatie voor werk en inkomen in het Sociaal Domein’. 

 
5. Ingekomen: Brief provincie Gelderland: Toezichtvorm 2020 

Het Algemeen Bestuur neemt de brief van de provincie Gelderland voor kennisgeving aan. 
 

6. Ter vaststelling: Eerste bestuursrapportage 2019 Sociale Dienst Oost Achterhoek 
Aan de gemeenten is om een zienswijze gevraagd met betrekking tot de Eerste Bestuursrapportage. 
De gemeente Winterswijk heeft geen zienswijze uitgebracht. De zienswijzen van de gemeenten 
Berkelland en Oost Gelre zijn opgenomen in het voorstel. 
De heer Teselink merkt op dat de raad heeft aangegeven de stukken tijdig te willen ontvangen, zodat 
ze volledig geïnformeerd wordt. De heer Hemelman geeft aan dat er een controlemoment wordt 
ingebouwd of de stukken zijn geagendeerd voor de colleges.  
Het AB besluit de Eerste bestuursrapportage 2019 voor kennisgeving aan te nemen en kennis te nemen 

van de brieven aan de colleges met betrekking tot de opgetreden fout in de Eerste bestuursrapportage 
2019. Tevens besluit het AB de zienswijze van de gemeenten mee te wegen in de besluitvorming tot de 
begrotingswijzigingen en in te stemmen met de tweede begrotingswijziging 2019 en de eerste 
begrotingswijziging 2020. 

 

7. Rondvraag 
De heer Hemelman merkt op dat het AB moet besluiten de bestemmingsreserve te laten vrijvallen 
voor het eind van het jaar. De Sociale Dienst heeft een aantal bestemmingsreserves, waaronder het 
advies van de vennootschapsbelasting. Het advies is afgerond en hij wil graag de 
bestemmingsreserve van € 50.000 laten vrijvallen. Als het AB hiermee instemt, kan dit in het 
jaarverslag worden meegenomen.  
Het AB besluit de bestemmingsreserve voor het advies van de vennootschapsbelasting ad.  
€ 50.000 te laten vrijvallen. 
 
De heer Ten Dolle geeft aan dat de OR van de Sociale Dienst begin januari een brief zal sturen met 
betrekking tot de koers. Daarnaast starten zij begin januari met een platform, waarin 2 OR leden van 
de drie gemeenten, 1 van Werkbaan Oost en SDOA zitting nemen. 
De voorzitter dankt de OR voor dit initiatief.  
De voorzitter geeft aan dat het een vruchtbaar jaar is geweest, waarin grote besluiten zijn genomen. In 
2021 volgt nog een aantal grote besluiten. De vergaderingen vinden in goede harmonie plaats en hij 
geeft aan te hopen, dat de leden elkaar in de toekomst vasthouden. 
 

8. Sluiting 
De voorzitter bedankt de aanwezigen voor de inbreng en sluit de vergadering. 
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Besloten deel van de vergadering 
De heer Aalderink deelt mede dat de Stadsbank problemen heeft met de bewindvoering. De 
rechtbank Almelo heeft een brief gezonden, waarin zij aangeeft dat noodzakelijke stukken om 
bewindvoering uit te voeren niet tijdig zijn aangeleverd en dat heeft tot gevolg dat de Rechtbank het 
toekennen van bewind in eerste instantie heeft opgeschort tot 27 maart 2020. De Stadsbank heeft 
e.e.a. toegelicht bij de Rechtbank en aangegeven welke maatregelen zij heeft genomen. Dit heeft 
ertoe geleid dat de opschorting nu van kracht is tot 1 maart. Tweeëneenhalf jaar geleden zijn er 
maatregelen genomen om te voorkomen dat zoiets opnieuw zou gebeuren. Helaas is het weer 
gebeurd. 

Op 18 december is er een ingelaste DB-vergadering geweest. Het DB heeft een aantal besluiten 
genomen, die verder uitgewerkt moeten worden om te voorkomen, dat dit in de toekomst vaker 
gebeurt. Ook is er een communicatiestrategie bepaald. De AB leden van de Stadsbank worden 
geïnformeerd en door de Stadsbank wordt nagedacht hoe de raden te informeren, mede gelet hoe 
een en ander zal vallen in de pers. 

Voor de lopende bewindvoeringszaken heeft het besluit geen gevolgen. Nieuwe gevallen zullen tot  
1 maart niet worden toegewezen aan de Stadsbank. Het DB van de Sociale Dienst heeft eerder 
aangegeven – gelet op de kosten – de bewindvoering het liefst onder te brengen bij de Stadsbank.  

De drie gemeenten vallen onder de Rechtbank in Zutphen, maar deze volgt de Rechtbank Almelo. De 
Sociale Dienst heeft vooral klanten met een zware schuldenproblematiek (gemiddeld € 40.000) 
ondergebracht bij de Stadsbank.  

De heer Aalderink vraagt om dit voorlopig stil te houden, in afwachting van de communicatiestrategie, 
die wordt uitgewerkt. 


